
Miljø & Energiudvalget. 

Referat af møde hos Niels 5. september 2012 

Deltagere: Ulla, Torben, Anker, Maria og Niels. 

Referent: Niels.  

1. Byplan arkitekternes tilbud: 

Udvalgets medlemmer orienterede enkeltvis Maria om vores tidligere diskussioner og aktiviteter i 

forbindelse med formuleringen af en lokal LAR strategi og kom i den forbindelse også ind på hvordan vi så 

på det foreliggende udkast fra Antje Backhaus. 

Der er blandt Udvalgets medlemmer enighed om at det er for tidligt at gå i seriøse forhandlinger med et 

konsulentfirma angående udviklingen af en detaljeret arbejdsplan for LAR området. Der er et behov for at 

vi internt i udvalget får endnu mere tjek på de forskellige del‐elementer af problemstillingerne omkring de 

lokale forhold – Og især at vi får skrevet de enkelte områder ned og diskuteret både i Udvalget og i 

Bestyrelsen, før vi anmoder om ekstern hjælp. 

2. Formuleringen af en lokal LAR strategi: 

Diskussionen blev meget åben og hvert Udvalgsmedlem fremførte hver deres opfattelser af hvordan vi 

kommer videre. Men, der er også en erkendelse af at vi som Udvalg ikke har den fornødne tekniske viden 

om emnet til at kunne fremkomme med præcise anbefalinger om det videre arbejde. På den baggrund var 

Udvalgets medlemmer rigtig glade for at Maria var interesseret i at hjælpe os med arbejdet og hun tilbød at 

bruge de næste uger til at se på det materiale som vi allerede har været igennem og på den baggrund 

skrive det første oplæg for det videre arbejde. 

3. Næste møde: 

Hos Maria, den 10. oktober, HPØ 46, kl. 19:30. 

 

Referat: Niels 

 


